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P R O T O K Ó Ł nr 1/25 

z posiedzenia wspólnego Komisji Infrastruktury i Rozwoju  

oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

które odbyło się w dniu 7 marca 2025 r. w siedzibie WOSiR-u 

pod przewodnictwem Pani Katarzyny Hurylskiej  

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Infrastruktury i Rozwoju: 

1. Budzyna Ryszard – zastępca przewodniczącego 

2. Gagatek Krzysztof  –  przewodniczący 

3. Gęsiak Andrzej 

4. Hurylska Katarzyna 

5. Kulicki Tomasz 

6. Panek Bartłomiej 

7. Radziwołek Ryszard 

8. Rybczyński Zbigniew  

9. Walczybok Paweł 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu: 

1. Dudziński Rafał – zastępca przewodniczącej 

2. Hurylska Katarzyna – przewodnicząca 

3. Kaja Robert 

4. Kanicka - Parnowska Bogna 

5. Radziwołek Ryszard 

6. Żabicki Grzegorz 

 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Magdalena Majkowska  - Sekretarz Miasta 
2. Maciej Preś   - Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 

3. Małgorzata Wrzosek   - Zastępca Dyrektora ZOPOW 

4. Romuald Kucharczyk   - Dyrektor ZOPOW 

5. Dawid Małolepszy   - Kierownik WOSiR 

6. Justyna Godszling – Graczyk - Przewodnicząca Rady Miejskiej w Wieluniu 

7. Damian Szczęsny    - Prezes Amatorskiego Stowarzyszenia 

Biegowego    

  Wieluń Biega 

8. Marek Nowak    - Prezes WKS Wieluń 1957 

9. Eugeniusz Panek    - Prezes MKS Wieluń 



10. Marek Gracz   - Prezes Klubu Kolarskiego MLKS Wieluń 

11. Jerzy Hudzik   - Wieluńskie Towarzystwo Tenisowe 

12. Mariusz Grabczak   - Prezes WKS Wieluń 

13. Bartosz Szymicki    - Wiceprezes WKS Wieluń 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Informacja nt. funkcjonowania Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Wieluniu.  

3. Spotkanie z przedstawicielami klubów i stowarzyszeń sportowych działających na terenie 

Gminy Wieluń. Zapoznanie się z ich osiągnięciami i potrzebami.  

4. Komunikaty, informacje, wnioski i oświadczenia radnych.  

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.   

 

 

  Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Prowadząca obrady Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Katarzyna Hurylska 

dokonała otwarcia posiedzenia. Przywitała wszystkich obecnych. Następnie stwierdziła 

prawomocność obrad – na stan 9 członków Komisji Infrastruktury i Rozwoju obecnych: 9, na 

stan 6 członków Komisji Oświaty, Kultury i Sportu obecnych: 6. Zaprezentowała porządek 

posiedzenia – zał. nr 2. 

Uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 

Informacja nt. funkcjonowania Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Wieluniu.  

Prowadząca obrady Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Katarzyna Hurylska 

otworzyła dyskusję. Poinformowała, że dyrektor ZOPOW Pan Romuald Kucharczyk musi wyjść 

wcześniej, dlatego jeśli są do niego jakieś pytania, to poprosiła, by zadać je w pierwszej 

kolejności.  

Radny Grzegorz Żabicki zapytał o stawki za wynajem sal gimnastycznych w szkołach 

podstawowych. Czy coś uległo zmianie? 



Dyrektor ZOPOW Romuald Kucharczyk powiedział, że nastąpiły zmiany, zgodnie 

z zarządzeniem Burmistrza z marca br. sala lekcyjna – 60 zł, świetlica szkolna – 75 zł, stołówka 

szkolna – 75 zł (za 60 min). Sala gimnastyczna za 60 min: 1) organizacja zajęć dla grup 

młodzieżowych – 80 zł, 2) organizacja zajęć sportowych dla grup seniorskich oraz przez osoby 

fizyczne i prawne – 120 zł, 3) cele inne niż zajęcia sportowe – 200 zł. Sala komputerowa – 150 

zł. To są zmiany z drugiego załącznika.  

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju Krzysztof Gagatek powiedział, że są osoby, 

które chcą wynająć salę gimnastyczną w szkole, a dostają decyzje odmowne. Powiedział, że 

ma pewien pomysł, jak temu zaradzić. Wyjaśnił, że zrobił pewnego rodzaju symulacje, biorąc 

pod uwagę, że sala jest dostępna 25 h w tygodniu. Powiedział, że symulacja zakłada 80% 

obłożenie godzin do wynajęcia. Podsumował, że przy najniższej stawce (80 zł) to jest  

w tygodniu 1600 zł, przy stawce 120 zł – 2400 zł tygodniowo, a przy stawce 200 zł - 4000 zł 

tygodniowo. Miesięcznie jest to odpowiednio – 6400 zł, 9600 zł, 16000 zł. Przy założeniu 

sześciu placówek, daje to 268 000 zł rocznie (uwzględniając również Kurów). Zaznaczył, że 

zależy mu na wykorzystaniu tej bazy, którą gmina już ma, a nie na komercjalizacji działalności 

jednostek, jakimi są szkoły. Obecnie dochód z wynajmu wynosi 36 000 zł rocznie. Zapytał, czy 

mają Państwo jakieś przemyślenia, aby ułatwić ten wynajem? 

Dyrektor ZOPOW Romuald Kucharczyk wyjaśnił, że te budynki oddane są w zarząd szkole. 

Dyrektor wykonuje ten zarząd. ZOPOW nie zajmuje się tymi sprawami, nie ingeruje. 

Powiedział, że może porozmawiać z dyrektorami na ten temat.  

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju Krzysztof Gagatek zaproponował, aby na 

mediach społecznościowych szkół udostępniać grafik, czy w ogóle informacje o możliwości 

wynajmu sali.  

Dyrektor ZOPOW Romuald Kucharczyk powiedział, że porozmawia z dyrektorami w tej 

sprawie.  

Prowadząca obrady Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Katarzyna Hurylska 

poprosiła Kierownika Dawida Małolepszego o udzielenie krótkiej informacji nt. działalności 

WOSiR-u.  



Kierownik WOSiR Dawid Małolepszy powiedział, że przygotował takie krótkie sprawozdanie, 

jaki jest stan infrastruktury WOSiR-u oraz co jest konieczne do zrobienia. Przygotował 

prezentację: 

1. Pływalnia kryta przy ul. P.O.W. – obiekt z 1985 r., miesięcznie ok. 4 tys. klientów.  

Pilne remonty: naprawa sufitu nad niecką, naprawa jacuzzi (wycena jest bardzo wysoka 

– 120 tys. zł), naprawa ogrzewania. W planach jest wprowadzenie czipów do szafek. 

Udało się docieplić ścianę północną i wschodnią. Do końca miesiąca będzie wykonany 

audyt energetyczny.  

2. Basen odkryty ul. Broniewskiego, - obiekt z 1974 r., - w okresie letnim korzysta  

z niego ok. 3 tys. klientów.  

Pilne remonty: malowanie dna i ścian basenu, malowanie niecki, pomieszczeń 

gospodarczych. Planuje zakupić leżaki, parasole przeciwsłoneczne na plac zabaw, 

urządzenia do street work-u, zakup/wypożyczanie wodnego toru przeszkód.  

3. Sala gimnastyczna przy ul. P.O.W. – obiekt z lat 70-tych. Od września do maja jest tam 

obłożenie, korzysta z niej ok. 600 osób miesięcznie. W planach jest lifting sali, 

cyklinowanie parkietu, wymiana oświetlenia na energooszczędne, pomalować salę, 

szatnie, toalety.  

4. Boisko Orlik przy ul. Wendta – oddane w  2009 r. W zeszłym roku oddane zostało 

oświetlenie i fotowoltaiki oraz nowa nawierzchnia ze sztuczną trawą.  

5. Hala WOSiR – oddana w 2001 r., miesięcznie korzysta z niej ok. 5 tys. zawodników.  

Pilne remonty: instalacja odgromowa, uzupełnienie ubytków na części ściany 

południowej, modernizacja /wymiana natrysków w szatniach. Zakupiono wykładzinę 

ochronną, dzięki temu będzie można organizować imprezy, kabarety, koncerty.  

6. Stadion Miejski – oddany do użytku na przełomie lat 20. XX wieku, modernizowany  

w latach 70-tych, obecnie w przebudowie. Obok głównego boiska znajduje się boisko 

ze sztuczną nawierzchnią oddane w 2016 r. oraz boisko w lasku oddane w latach 70-

tych. Na przełomie 2024/25 powstało oświetlenie. Pilnie potrzebne jest nawodnienie 

oraz wymiana pieca centralnego ogrzewania w budynku.  

Kierownik WOSiR Dawid Małolepszy powiedział, że obecnie trwają oraz planowane są 

inwestycje: 1) Modernizacja i doposażenie hali sportowej, 2) Budowa kompleksu boisk przy ul 

Porzeczkowej (boisko z bieżnią z poliuretanu oraz boisko z nawierzchnią trawiastą), 3) Budowa 

lodowiska, 4) Budowa pływalni krytej, 5) Przebudowa boiska na stadionie miejskim (nowa 



nawierzchnia z trawą z rolki, bieżnia 6-torowa 400 m, bieżna 6-torowa 110 m, obiekty do 

lekkoatletyki), 6) Przebudowa boiska w Rudzie oraz Sieńcu. Jesteśmy w trakcie składania 

wniosku o dofinansowanie z programu Orlik 2012. Kwota dofinansowania wynosi 50%, ale nie 

więcej niż 500 tys. zł. Jeżeli dofinasowanie uzyskamy, to będziemy chcieli wymienić wszystkie 

piłko chwyty, podnieść je z 4 m do 6 m, wymienić siatki dookoła, zmodernizować pawilon 

szatniowo-sanitarny, ponieważ od momentu oddania go do użytku, nie był w ogóle 

remontowany, wymienić nawierzchnię na boisku do piłki ręcznej i koszykówki, wymienić całą 

infrastrukturę przy tym boisku. Składamy także wniosek do programu Orlik 2025, gdzie jest 

maksymalna kwota dofinansowania 1,5 mln zł, z czego 50% musi być wkładu własnego. Z tej 

dotacji chcielibyśmy wybudować boisko o wielkości 62x30 m oraz boisko wielofunkcyjne 

32x19 m. Ponadto budynek zaplecza socjalnego, mały plac do street work-u i oświetlenie. Jest 

także program na rozwój infrastruktury sportowej z Urzędu Marszałkowskiego. Maksymalna 

kwota dofinansowania to 400 tys. zł, z czego gmina musi dołożyć 30%. W ramach tego projektu 

chcemy wymienić piłko chwyty na całej  hali, na wszystkich ścianach, pomalować ściany, 

wymienić szyby z plexi na widowni, wymienić kotary na elektryczne opuszczane z góry na dół, 

zakupić maszynę do czyszczenia podłóg i theraflexu (urządzenie mobilne pomiędzy wszystkimi 

obiektami), zakupić dwa kosze najazdowe, wymienić wszystkie bramki, siatki, materace, 

zamontować system przewijanych rolet na oknach – miejsce dla potencjalnych sponsorów, 

zakupić defibrylator, ponieważ nasza hala jest jedyną w okolicy, która nie ma takiego 

urządzenia. Powiedział, że w roku 2010 urodziło się w gminie Wieluń 314 dzieci, natomiast  

w roku 2024 jedynie 119. Powiedział, że jako sportowiec, uważa, że dobrze inwestować  

w infrastrukturę, jednak dla kogo to budować, skoro jest taki spadek urodzeń. Powiedział, że 

należy planować rozbudowę infrastruktury sportowej mądrze, aby później te boiska nie były 

zarośnięte, ponieważ nie będzie miał kto z nich korzystać.  

Radny Tomasz Kulicki powiedział, że była inwestycja – zakup wykładziny. Czy od tej pory nie 

trzeba będzie jej już wypożyczać? 

Kierownik WOSiR Dawid Małolepszy wyjaśnił, że nie trzeba już będzie wypożyczać 

wykładziny, aby organizować różne wydarzenia. 

Radny Tomasz Kulicki zapytał, czy można skorzystać z dofinansowania na wymianę źródła 

ciepła z dostępnych programów? 



Przewodnicząca Rady Miejskiej Justyna Godszling – Graczyk zapytała, czy w budowie kortów 

nie ma przewidzianej wymiany źródła ciepła? 

Radny Robert Kaja powiedział, że nie ma już inwestycji budowy kortów.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś wyjaśnił, że w zakresie przetargu 

w  zadaniu przewidzianym do realizacji pn. „Budowa kortów tenisowych” są zaplanowane 

instalacje, które umożliwią funkcjonowanie orlika, a także budowa kotłowni gazowej 

w pawilonie WOSiR.  

Radny Robert Kaja zapytał, czy można wybudować samą kotłownie bez kortów? 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że jest pozwolenie na 

budowę, które zostało już wydane.  

Radny Robert Kaja powiedział, że z gazem obecnie jest problem, nie ma już spółki EWE, 

gazownicy ponoszą ogromne koszty. Jest to obecnie nieefektywne źródło ciepła, które będzie 

obarczone ogromnymi kosztami. Odchodzi się od kotłowni gazowych.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś wyjaśnił, że zostały już poniesione 

koszty doprowadzenia przyłącza. Jest to ułamek kosztu inwestycyjnego w postaci budowy 

całej kotłowni.  

Radny Tomasz Kulicki powiedział, że Wydział Inwestycji i Rozwoju powinien monitorować 

różne programy. Należy wykorzystać to, że kierownik WOSiR-u ma nowe spojrzenie, zna 

środowiska sportowe, a właśnie brakuje nam spojrzenia całościowego. Brakuje zbiorczego 

dokumentu, który będzie podpowiadać, co z bazą sportową w naszej gminie, co 

z inwestycjami. Brakuje zbiorczego systemu dotyczącego obłożenia sal, zarówno przy 

szkołach, jak i obiektów WOSiR-u. Jedna osoba powinna wysnuć wnioski gdzie jesteśmy, czego 

nam brakuje, w którą stronę powinniśmy iść. Dopiero za tym powinny iść decyzje związane  

z inwestycjami. Decyzje dotyczące infrastruktury, które rzutują na najbliższe kilka, kilkanaście 

lat, to powinny być one oparte na pewnych wnioskach. W tych decyzjach powinna być 

racjonalność, oparta także na danych, danych dot. urodzeń. W Starzenicach zainwestowano 

kilkaset tysięcy złotych, a teraz to boisko zarasta trawą. Oby nie było podobnie w Rudzie. 

Powinien być wspólny harmonogram dla wszystkich obiektów sportowych w naszej gminie.  



Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju Krzysztof Gagatek powiedział, odnośnie 

wypowiedzi radnego Kulickiego, że chodzi o system zarządzania infrastrukturą sportową. 

Zapytał, czy jest już uzgodniona specyfikacja na trawę z rolki? Przetarg jest na trawę sianą. 

Zapytał odnośnie PFU na Orlik. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś powiedział, że PFU jest obecnie 

w opracowaniu, ponieważ termin na składanie wniosków jest do 31 marca br. Jest pomysł 

odnośnie lokalizacji, natomiast PFU będzie udostępniony, jak będzie już wykonany w całości. 

Odnośnie trawy z rolki, obecnemu wykonawcy nie będziemy zwiększać zakresu i dokładać 

środków. W przypadku ponownego rozstrzygnięcia przetargu, będzie wpisane ułożenie trawy 

z rolki.  

Radny Paweł Walczybok powiedział, że w związku z danymi o liczbie urodzeń w gminie 

Wieluń, niedługo czekać będzie Radę dyskusja o szkołach, ponieważ liczba dzieci zrewiduje 

liczbę szkół. Zapytał Kierownika WOSiR-u, jakie wg niego są najważniejsze inwestycje, na które 

trzeba znaleźć pieniądze, jak ocenia on inwestycje budowy lodowiska, czy jest ona sensowna, 

jak ocenia Pan firmę, która prowadziła lodowisko w tym roku, oraz jakie są najważniejsze 

inwestycje w najbliższych latach, w nakładzie środków powyżej 5 mln zł? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Justyna Godszling – Graczyk wyjaśniła, że nie chodzi 

o lodowisko, tylko o obiekt wielofunkcyjny, który będzie działać przez cały rok. 

Kierownik WOSiR Dawid Małolepszy zapytał, jak to ma wyglądać? Ponieważ lodowisko działa 

przez 3 miesiące, a co później? Czy tylko skatepark? 

Radny Rafał Dudziński powiedział, że ma być to obiekt wielofunkcyjny, w zależności od 

nawierzchni może być to rolkowisko, gokarty, unihokej, hala wynajmowana może być pod 

targi. 

Kierownik WOSiR Dawid Małolepszy powiedział, że jeśli ma być to obiekt wielofunkcyjny dla 

różnych sportów, czy też jako hala wynajmowana na różne eventy to jak najbardziej jest na 

tak, natomiast samo lodowisko jest bez sensu, gdyż obiekt nie zarobi na siebie jedynie przez  

3 miesiące. Powiedział, że jeśli chodzi o najważniejsze, najpilniejsze inwestycje, to priorytetem 

jest hala przy ul. Częstochowskiej. Ta hala od 20 lat nie była remontowana. Chciałbym ją 



doposażyć, by ta hala żyła, była wypełniona po brzegi. Odnośnie dużej inwestycji, jest to trudny 

temat w związku z danymi urodzeń.  

Radny Paweł Walczybok powiedział, że widzi pozytywną zmianę, od kiedy Pan Małolepszy jest 

kierownikiem.  

Radny Robert Kaja powiedział, że od kilku lat jest chaos w obszarze inwestycji sportowych. 

Kiedy był Burmistrzem, był przyjęty program rozwoju bazy sportowej, był on rzetelnie 

przygotowany przez gminę, środowiska sportowe, LZS-owskie. Było to realizowane przez dwie 

kadencje. Dzisiaj pewne inwestycje przeczą co do wskaźników demograficznych. Dodał, że 

rozumie, że jest to przeanalizowane, że są środki na oświatę, stać gminę na utrzymanie nowej 

bazy sportowej i jest to adekwatne do liczby urodzeń. Co do obiektów sportowych, powinno 

być to zrobione w taki sposób, jak to dawniej Rada przyjęła. Uzgodnić, co jest potrzebne dla 

społeczeństwa. Dodał, że była kampania, rzucono się na lodowisko ze względu na dostępne 

programy. Wyjaśnił, że na Starych Sadach lodowisko z infrastrukturą się nie zmieści. 

Podejmując zmiany w budżecie o budowie Orlika odrzuciliśmy korty. Budując lodowisko za 

boiskiem trawiastym, ponieważ jest tam linia wysokiego napięcia – ok. 2 lata uzgodnień z PGE. 

Od strony ul. Częstochowskiej nie wykona się zjazdu, ponieważ jest to droga krajowa, 

uzgodnienia będą trwać również kilka lat. Trzeba przemyśleć utrzymanie tego. Jeżeli WOSiR 

będzie utrzymywał obiekty „darmowe”, to drożeć będą opłaty parkingowe, targowe itp.  

W uchwale budżetowej są założone wpływy z wynajmu boisk na ul. Wojska Polskiego, co 

obecnie jest niemożliwe, bo płyta główna jest wyłączona z użytku, niedoszacowany jest wpływ 

z godziny na odkrytym basenie z 700 zł do 500 zł. Na krytej pływalni zaplanował Pan remont 

sufitu, ale konieczna jest wentylacja, koszt rzędu 1 mln zł. Należy spróbować zrobić taki 

racjonalny program dot. infrastruktury sportowej. Przy obiekcie musi być dojazd dla klienta, 

parking, infrastruktura. Na powstałym boisku na Starych Sadach, powinno być to boisko 

bezobsługowe – ze sztuczną trawą. Ze względu na posianą trawę, zaraz będzie tam klepisko.  

Kierownik WOSiR Dawid Małolepszy dodał, że także powiat buduje swoje obiekty sportowe  

i część klubów zaraz przeniesie swoje zajęcia do ich obiektów.  

Radny Robert Kaja powiedział, że są zabezpieczone środki na salę przy SP nr 5, która też będzie 

możliwa do najmu. Obiekty WOSiR-u ze względu na ich przestarzałość będą mniej 

wykorzystywane. Najlepszym rozwiązaniem chaosu, który panuje w zakresie infrastruktury 



sportowej jest powstanie programu rozwoju bazy sportowej, najlepiej, aby był wykonany po 

wakacjach, ze względu na informację o pozyskanych środkach. Zawnioskował, aby 

przygotować program rozwoju bazy sportowej dla Gminy Wieluń w obszarze obiektów 

oświatowych, zarządzanych przez LZS-y oraz WOSiR w okresie powakacyjnym oraz zaprosić do 

jego tworzenia przedstawicieli środowisk sportowych.  

Prowadząca obrady Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Katarzyna Hurylska 

zarządziła głosowanie. Kto jest za przyjęciem wniosku radnego Roberta Kai o to, aby 

przygotować program rozwoju bazy sportowej dla Gminy Wieluń w obszarze obiektów 

oświatowych, zarządzanych przez LZS-y oraz WOSiR w okresie powakacyjnym oraz zaprosić do 

jego tworzenia przedstawicieli środowisk sportowych, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Komisja Infrastruktury i Rozwoju oraz Komisja 

Oświaty, Kultury i Sportu (przy 15 głosach „za”) przyjęła ww. wniosek.  

Wniosek nr 1/1/25 stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś powiedział, że niektórym radnym na ich 

prośbę wysyłał PFU dotyczące lodowiska. Odnośnie parkingów w okolicach ul. Porzeczkowej, 

jest uzgodnienie ulokowania parkingu dla samochodów osobowych pod linią wysokiego 

napięcia. Dodał, że jeśli jest system automatycznego nawadniania na boisku, to trzeba mieć 

świadomość zużycia i opłat za wodę, system wymaga konserwacji.  

Radny Robert Kaja powiedział, że mówił o nawierzchni sztucznej, nie o nawadnianiu płyty 

boiska.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś powiedział, że jeśli korty miałyby być 

przeniesione na Stare Sady, to umieszczone byłyby w miejscu boiska trawiastego. W tym 

zakresie nie były podejmowane prace projektowe.  

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju Krzysztof Gagatek powiedział odnośnie 

kortów, ponieważ na posiedzenie przyjdą niedługo przedstawiciele środowiska tenisowego, 

którzy te korty mieli obiecane. Zapytał radnego Żabickiego, czy to prawda, że na hali przy  

I LO w Wieluniu będzie też zadaszony kort? 



Radny Grzegorz Żabicki odpowiedział, że z informacji, które posiada, wynika, że będą tam 

także korty. Wyjaśnił, że w związku z oddaniem tej hali do użytku, nie zmniejszy się drastycznie 

liczba godzin, na które I LO wynajmuje halę WOSiR na zajęcia WF-u, ponieważ obecnie na 

trzech sektorach, zajęcia są prowadzone przez pięciu nauczycieli.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś wyjaśnił, że na boisku tartanowym  

w Kurowie, niededykowanym bezpośrednio pod tenis, są linie umożlwiające grę w tenisa. 

Amatorsko można grać tam w tenisa, ponieważ wybieg jest nieregulaminowy.  

Radny Bartłomiej Panek zapytał, odnośnie przetargu na boisko przy ul. Wojska Polskiego, to 

czy nie warto byłoby się pochylić nad likwidacją nasypów, które są w rejonie tego boiska 

usytuowane.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś wyjaśnił, że jest tam duży drzewostan. 

Część drzew przy boisku treningowym, ze względów eksploatacyjnych byłaby możliwa do 

wycinki, jednak wyciąć wszystko, aby zrobić tam wielką przestrzeń, to nie jest chyba 

najsensowniejszy pomysł. Niektóre z tych drzew są bardzo okazałe, dęby, buki.   

Radny Robert Kaja powiedział, że dla gminy decyzje o wycince wydaje Starostwo.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś wyjaśnił, że wycinka kilku drobnych 

drzew nie byłaby problemem, nie budzi dużych kontrowersji.  

Radny Tomasz Kulicki wyjaśnił, że oglądając tą prezentację, widzi pozytywne aspekty, 

ponieważ kierownik widzi realne problemy i zagrożenia i próbuje im przeciwdziałać – 

zwiększyć atrakcyjność danych obiektów, aby na nich zarabiać. Dodał, że należy zainwestować 

w pewne rzeczy, nawet jako pudrowanie większych problemów. Dodał, że należy poruszyć 

temat, który pojawił się niedawno na sesji, mianowicie przekształcenie WOSiR-u w spółkę.  

W momencie, gdy WOSiR stanie się spółką, będzie to sytuacja dużo trudniejsza, będą pytania 

dlaczego spółka wykazuje straty itp. Oczywiście nie byłaby to spółka bez dotacyjna. Na razie 

Pan kierownik martwi się o 50%, natomiast w momencie przekształcenia WOSiR-u w spółkę, 

będzie się Pan martwił o 100%.  

Radny Paweł Walczybok powiedział, że wg niego najbardziej priorytetową inwestycją jest 

budowa nowego basenu. Nawet ten wskaźnik urodzeń o tym świadczy. W Wieluniu jest dużo 



infrastruktury dla młodzieży, natomiast basen zapewniłby rozrywkę czy aktywizację wielu grup 

wiekowych, w tym seniorów. Przy założeniu optymistycznym (pozyskaniu środków z funduszy 

szwajcarskich) trzeba będzie znaleźć resztę środków. Na początku zapewne gmina będzie 

musiała zrezygnować z większości inwestycji, by przeznaczyć środki na basen.  

Radny Tomasz Kulicki powiedział, że chodzi o to, że jest chaos. Co chwile jest inwestycja, 

której za jakiś czas już w planach nie ma, pozyskujemy dotacje, oddajemy dotacje. Zróbmy 

wreszcie coś do porządku. Wszyscy chcemy, aby basen powstał.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Justyna Godszling – Graczyk powiedziała, że wspominał 

kierownik o wzmocnieniu obsady osobowej ratowników wodnych. Widziała na stronie WOSiR-

u, że zostały podjęte działania w tym zakresie, bo zostały rozpoczęte zapisy na kurs ratownika 

wodnego, zapytała, czy zapisały się już jakieś osoby na ten kurs? 

Kierownik WOSiR Dawid Małolepszy wyjaśnił, że obecnie zapisało się na ten kurs 10 osób. 

Pilotuje ten program Pan Tomasz Golański.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Justyna Godszling – Graczyk powiedziała, że na plakacie była 

mowa o kilku kursach, czy one są ze sobą w jakiś sposób połączone, czy są to osobne kursy? 

Radny Rafał Dudziński odpowiedział, że jeden kurs jest dla osób młodszych (młody ratownik), 

a drugi dla starszych (ratownik wodny), dla osób, które mogą już pracować. Powiedział, że na 

basenie jest nowa aplikacja – PZU sport, zasugerował, że przydałyby się jeszcze karty 

Multisport oraz innych.  

Kierownik WOSiR Dawid Małolepszy powiedział, że zgłosiła się do niego jedna osoba 

z Wrocławia, która prowadzi profesjonalne treningi pływackie, chciałaby ona prowadzić też na 

naszym basenie takie kursy, zajęcia. Dodał, że chciałby stworzyć małą sekcję pływacką.  

Przewodniczący Krzysztof Gagatek zapytał, czy WOSiR będzie składać wnioski w programie do 

nauki pływania? 

Kierownik WOSiR Dawid Małolepszy odpowiedział, że już się tym zajmuje.  

Prowadząca obrady Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Katarzyna Hurylska 

zamknęła dyskusję w tym punkcie porządku obrad.  



Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 3 

Spotkanie z przedstawicielami klubów i stowarzyszeń sportowych działających na terenie 

Gminy Wieluń. Zapoznanie się z ich osiągnieciami i potrzebami.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Katarzyna Hurylska poprosiła kierownika 

WOSIR-u Dawida Małolepszego o przedstawienie przedstawicieli klubów sportowych  

i omówienie potrzeb inwestycyjnych oraz osiągnięć. Przewodnicząca komisji zapytała, kto  

z Radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Radny Bartłomiej Panek zapytał, z jakiego powodu jesteśmy skazani na to, że musimy szukać 

boiska. Wiadomo, że remontowany jest stadion na WKS-ie, aczkolwiek czy na przykład ta 

sztuczna nawierzchnia, która jest za główną płytą nie nadaje się do przeprowadzenia 

treningów? Czy tą nawierzchnię wyklucza to, że jest sztuczna, czy są jakieś inne powody, że 

treningi nie mogą się odbywać na stadionie? 

Prezes WKS 1957 Marek Nowak odpowiedział, że boisko ze sztuczną nawierzchnią nie spełnia 

norm, które są wymagane.  

Radny Bartłomiej Panek zapytał, czy jest możliwość, aby poprawić jakość tego boiska tak, aby 

spełniało wymagane normy, żeby móc na nim trenować?  

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś odpowiedział, że aktualnie na tym boisku są cztery słupy 

oświetleniowe, jeżeli dane boisko powiększamy, czy poszerzamy to wymaga to przestawienia 

oświetlenia, a przy tych wymiarach byłaby konieczność, aby jeszcze dwa słupy oświetleniowe 

dostawić. Przy tej skali działania mamy opracowanie dokumentacji, uzyskanie pozwolenia na 

budowę, zabezpieczenia środków w budżecie gminy i rozpisanie przetargu. To wszystko jednak 

wymaga czasu.  

Przewodnicząca Rady Justyna Godszling – Graczyk powiedziała, że klub ponosi koszty 

wynajęcia boiska w Osjakowie. Jeżeli policzymy koszt wynajęcia tego boiska przez dwa lata, to 

czy nam się to zbilansuje z tym, gdybyśmy zainwestowali w boisko u nas?  

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś odpowiedział, że to będzie zapewne kwota kilkuset tysięcy 

złotych, sama przebudowa tego oświetlenia i poszerzenie to są dodatkowe koszty. Jeżeli 

rozbudujemy to boisko to decydujemy się również na to, że w tym miejscu nie robimy boisk 



treningowych. Wszystkiego w tym miejscu nie da się zrobić, ponieważ wiązałoby się to na 

pewno z wycinką drzew w tym miejscu. Wcześniej był również pomysł, aby na miejscu obecnej 

strzelnicy wykonać boiska, ale tam byłoby bardzo dużo robót ziemnych, byłby to dosyć duży 

koszt.  

Radny Bartłomiej Panek powiedział, że jego zdaniem powinno się wyremontować boisko, 

które już w tym miejscu istnieje i dostosować do obowiązujących norm, oczywiście żeby to nie 

odbyło się kosztem innych boisk, które chcemy wybudować. Czy nie ma możliwości innej 

lokalizacji? 

 Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś odpowiedział, że poruszamy się w obrębie parku, jeżeli 

wzięlibyśmy pod uwagę inne miejsca to wszędzie na tym terenie są drzewa.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu wraz z Przewodniczącym Komisji 

Infrastruktury i Rozwoju Krzysztofem Gagatkiem wspólnie zaproponowali, aby poszczególne 

kluby sportowe przedstawiły swoje potrzeby.  

Radny Paweł Walczybok zwrócił się do przedstawicieli klubów sportowych i zapytał jakie na 

dzień dzisiejszy są potrzeby infrastrukturalne, czy obiekty są wystarczające pod kątem 

prowadzenia tam zajęć, jak wygląda sprawa boisk, bądź sal? Jakie są Państwa opinie, jeśli 

chodzi o wykorzystanie obecnej bazy sportowej, czy chcielibyście jako kluby sportowe coś 

zmienić. Uważam, że to co teraz będziemy planować, jeśli chodzi o obiekty sportowe to 

musimy robić to z głową, ponieważ młodzieży w naszym mieście jest coraz mniej, a obiekty, 

które wybudujemy będziemy musieli jako gmina utrzymać.  

Prezes klubu kolarskiego MLKS Wieluń Marek Gracz odpowiedział, że jest to klub, który  

w głównej mierze pracuje w terenie, są to drogi powiatu wieluńskiego, w okresie zimowym 

ćwiczymy na salce, która zlokalizowana jest przy wieluńskim basenie. Grupa kolarzy liczy około 

17-18 członków w grupie wiekowej od 10 lat do 18. Jest to bardzo ciężki sport, ale nasi 

wychowankowie odnoszą sportowe sukcesy jak Dominika Włodarczyk, czy Adam Kuś. Dzięki 

dobrej współpracy z kierownikiem WOSIR-u Dawidem Małolepszym funkcjonujemy, ponosimy 

również opłaty za wynajem sali, czy obiektów. Nie mamy natomiast pomieszczenia, w którym 

moglibyśmy przechowywać rowery. Kilka rowerów dostaliśmy ze związku za małą dopłatą.  

W okresie zimowym kolarze przesiadają się na górskie rowery, jest to pomocne, w tym roku 



byliśmy na obozie w Przysiece i te właśnie rowery były przez nas wykorzystane. Rowery 

szusowe są tylko na okres letni, zimą głównie jeździmy po terenach miękkich.  

Prezes Towarzystwa Tenisa Ziemnego Wielunia Jerzy Hudzik  powiedział, że od 2000 roku 

zajmujemy boisko do tenisa ziemnego na korcie przy basenie krytym, który zbudowaliśmy i na 

tym korcie powstało Wieluńskie Towarzystwo Tenisa Ziemnego. Są osoby z Wielunia i okolic, 

które chciałyby zagrać w tenisa. Jedynym miejscem, które by się nadawało na budowę kortów 

tenisowych byłoby miejsce przy ul. Wojska Polskiego. Przy takim korcie potrzebna jest szatnia, 

oświetlenie, na takim obiekcie musi być gospodarz, który będzie pilnował i dbał o porządek na 

takim boisku. Korty tenisowe są samo utrzymujące się, ponieważ ta inwestycja na pewno nam 

się zwróci, nikt za darmo nie będzie tego użytkował. Kort tenisowy musi być wykonany z mączki 

ceglanej.  

Prezes MKS Eugeniusz Panek powiedział, że reprezentuje stowarzyszenie, w ramach którego 

działają drużyny młodzieżowe. Jeżeli chodzi o nasze zajęcia meczowe, czy treningowe to 

odbywają się one na hali przy ulicy Częstochowskiej, najmłodsi zawodnicy ćwiczą na sali przy 

Szkole Podstawowej nr 4 w Wieluniu, na mniejszej hali dzieci w takim wieku czują się 

zdecydowanie lepiej, zajęcia te mają charakter ogólnorozwojowy, bardziej odbywa się to 

poprzez zabawę. Jeżeli chodzi o halę przy WOSIRZE to obłożenie na tej hali jest bardzo duże, 

oprócz nas trenuje również siatkówka, wcześniej mieliśmy trzy zajęcia treningowe, aktualnie 

mamy dwa zajęcia treningowe w tygodniu dla każdej z grup. W zależności od sytuacji, zajęcia 

odbywają się na sektorach. Tak jak każdy z klubów staramy się pozyskać sponsorów,  

w ubiegłym roku udało nam się pozyskać środki, dzięki którym nasze dzieciaki z klubu miały 

szanse być na obozie w Białym Dunajcu. Mamy świadomość, że piłka ręczna nie jest dyscypliną, 

która jest na takim topie jak piłka nożna. W klubie trenuje do 100 dzieci, wiadomo to też się 

zmienia. Każdy z klubów na tym etapie sportu młodzieżowego powinien starać się o ogólny 

rozwój i zachęcenie tej młodzieży do tego, aby zechcieli się ruszać i realizować swoje pasje  

w sporcie. Możliwości hali są takie jakie są, natomiast my staramy się realizować to wszystko 

na miarę potrzeb. Na jedną rzecz chciałbym zwrócić uwagę, od kilku lat kwota dotacji jaka jest 

na młodzież nie zmieniła się, za to zmieniły się stawki opłaty za halę tzn. są wyższe koszty 

transportu, wyższe koszty, aby opłacić sędziów. Tymi środkami, które mamy staramy się 

gospodarować racjonalnie. Jeżeli chodzi o drużynę seniorów to ten rok jest naprawdę bardzo 

dobry. Jeżeli chodzi o środki, które dostaliśmy z miasta to jest to rok, gdzie spokojnie możemy 



grać i miasto zrobiło wszystko za co chciałbym serdecznie podziękować. Jeżeli chodzi o drużynę 

seniorów to rywalizujemy na trzecim poziomie w kraju, podobnie jak druga liga siatkówki.  

Prezes WKS Wieluń Mariusz Grabczak  powiedział, że reprezentuje jedno z największych 

stowarzyszeń sportowych, mamy 450 dzieci, które obsługujemy 18 pracownikami, którzy 

prowadzą zajęcia profesjonalne, mamy roczniki ,,Kids Academy” i są to dzieci z przedszkola, 

wprowadziliśmy ten program, aby najmłodsze dzieci uczyć już tej systematyki, ciągu do sportu 

i to się bardzo fajnie nam sprawdziło. Cały czas mamy obłożenie, natomiast problem za to 

mamy z instruktorami. Jeżeli chodzi o infrastrukturę sportową w Gminie Wieluń to nie wygląda 

to dobrze. My jako stowarzyszenia sportowe mamy ofertę bardzo dobrą, finansowanie jest na 

poziomie bardzo dobrym, natomiast to nie może tak być, aby piłka nożna do swoich treningów 

nie miała boiska oświetlonego, żeby nie było boisk do treningów, żeby hala sportowa musiała 

walczyć o nową nawierzchnię, która musiała się wymienić na hali, bo ta stara niestety stwarzała 

pewne problemy, zagrożenia. Jeżeli ja się dowiaduje, że za półtorej roku będziemy mogli wejść 

na główną płytę stadionu to ja się pytam, kto tym zarządza. W prywatnej działalności takie 

rzeczy byłyby nie do pomyślenia. Jeżeli podejmujemy się budowy obiektu to powinniśmy go 

skończyć. Nad takimi inwestycjami powinien być nadzór. Gdyby nie ten obiekt dzisiaj na którym 

jesteśmy to nie byłoby piłki ręcznej w Wieluniu na tym poziomie, nie byłoby siatkówki na tym 

poziomie. Jak to jest, że my mamy rozstrzygane konkursy celowe na młodzież, a tydzień później 

dowiadujemy się od dyrektorów szkół gminnych, że mamy 100% wzrostu opłaty za korzystanie 

z obiektów zamkniętych. Jak my jako stowarzyszenie mamy skalkulować sobie budżet. Owszem 

otrzymujemy środki gminne, ale nie jest to jedyne źródło finansowania, natomiast jedna grupa 

młodzieżowa grająca w rozgrywkach wojewódzkich to na dzisiaj bardzo skromnie licząc to jest 

około 32.000,00 zł. Jeżeli mamy pięć takich grup to koszt ich funkcjonowania to jest 150.000,00 

zł. Dyscyplina piłki siatkowej otrzymuje dotacji 93.000,00 zł, pozostałą kwotę musimy dopłacić 

sobie sami.  

Radny Robert Kaja powiedział, że wszelkie stawki uregulowane są zarządzeniem Burmistrza,  

w którym to zarządzeniu jest zapis, że mogą być negocjowane w przypadku umów 

długoterminowych.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Sportu Katarzyna Hurylska zapytała, czy za 

wynajęcie sali koszty są ponoszone przez rodziców, czy dodatkowo kluby sportowe też ponoszą 

takie opłaty?  



Prezes WKS 1957 Marek Nowak odpowiedział, że za wynajęcie sali koszty są ponoszone przez 

rodziców.  

Prezes WKS Wieluń Mariusz Grabczak  powiedział, że cały czas wnioskujemy o obiekt 

popołudniowy, taki obiekt miał powstać przy ulicy Traugutta. Był on projektowany w ten 

sposób, że miał spełniać wszystkie potrzeby stowarzyszeń sportowych poza oświatowymi, 

które mają inne potrzeby. My poza tym, że szkolimy to musimy mieć miejsce na magazyny, na 

przechowywanie pewnych rzeczy. 

Radny Robert Kaja powiedział, że Rada Miejska w Wieluniu wprowadziła do budżetu gminy 

inwestycje dotyczącą budowy hali przy Szkole Podstawowej nr 5, Pan Burmistrz po konsultacji 

z klubami ogłosił przetarg, okazało się, że mamy za mało zabezpieczonych środków na realizację 

zadania. Rada Miejska nie unieważniła tego przetargu. Pan Burmistrz sam stwierdził, że nie 

mamy pieniędzy, aby taki obiekt powstał. Przetarg został ponownie ogłoszony, lecz gmina nie 

zmieściła się w podanej kwocie. Rada Miejska zawsze była za zwiększeniem tych środków, aby 

ta hala powstała.  

Radna Bogna Kanicka - Parnowska złożyła wniosek, aby na kolejną komisję oświaty, Pan 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś przygotował nam prezentacje hali przy Szkole Podstawowej 

nr 5, to co mamy w Kurowie, czyli hala bez szatni to jest jakieś nieporozumienie. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Sportu Katarzyna Hurylska zarządziła głosowanie 

wniosku złożonego przez Radną Bognę Kanicką – Parnowską w ww. sprawie.  

Komisja przy 14 głosach ,,za” przyjęła wniosek w ww. sprawie. 

Wniosek nr 2/1/25 Komisji Infrastruktury i Rozwoju oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Radny Zbigniew Rybczyński powiedział, że jego zdaniem lepsze jest wybudowanie hali 

mniejszej, niż jej wizualizacja na papierze. Dobrym przykładem jest hala sportowa w Skomlinie, 

koszt budowy tej hali to 8.600.000,26 zł, dofinansowanie z Polskiego Ładu 7.000.500,330 zł, 

dofinansowanie dodatkowe z programu Sportowa Polska 675.000,00 zł, wkład gminy Skomlin 

418.000,00 zł. Uważam, że do wybudowania hali konieczne jest pozyskanie dofinansowania 

zewnętrznego. W innym wypadku budżet gminy, nie udźwignie kosztów takiej inwestycji.  



Prezes WKS Wieluń Mariusz Grabczak  powiedział, że sala sportowa w Skomlinie jest tutaj 

bardzo dobrym przykładem, który podał Radny Zbigniew Rybczyński, ponieważ był tutaj pełny 

nadzór tej inwestycji. My jako stowarzyszenia sportowe, które mają ambicje rozwojowe, które 

mają ambicje działalności chcemy obiekt, który będzie dostosowany do naszych potrzeb. Jeżeli 

jest problem z postawieniem nowego obiektu, to znajdźmy środki w budżecie gminy na 

modernizacje tych obiektów, które już mamy.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Justyna Godszling – Graczyk zapytała przed jakimi 

wyzwaniami stoimy w przyszłym roku jako siatkówka, również finansowymi, na jakie wydatki 

ewentualnie musimy się przygotować, jeżeli myślimy o awansach itd.  

Prezes WKS Wieluń Mariusz Grabczak  odpowiedział, że dzisiaj ta seniorska drużyna, którą 

reprezentuje, a jest też zespołem ze struktur naszego klubu to jest wydatek Gminy Wieluń 

500.000,00 zł na funkcjonowanie i te środki otrzymaliśmy. Jeżeli chcielibyśmy zrobić awans do 

pierwszej ligi co gdzieś jest celem tego środowiska, na to Wieluń stać. My do tej kwoty, którą 

otrzymamy w tym roku dokładamy prawie drugie tyle środków, które pozyskujemy ze środków 

komercyjnych. Jeżeli byłoby nam dane awansować tą drużyną te środki powinny być większe 

ogólnie na całość, żeby to miało szanse utrzymania się, choć bardzo byśmy chcieli żeby to się 

udało. Jeżeli chodzi o młodzieżowe drużyny to jest pięć drużyn w rozgrywkach wojewódzkich. 

Pieniądze jakie otrzymujemy to jest kwota 93.000,00 zł.  

Prezes Stowarzyszenia Wieluń Biega Damian Szczęsny powiedział, że reprezentuje amatorskie 

stowarzyszenie, amatorskie dlatego, że w Wieluniu nie mamy sekcji lekkoatletycznej, ponieważ 

tak naprawdę od wielu lat nie mamy bieżni. Sekcje lekkoatletyczne posiada Sieradz, Zduńska 

Wola, bądź Olesno. Bieżnie takie, gdzie odbywają się zawody muszą posiadać atest Polskiego 

Związku Lekkoatletyki. Jeżeli takiego atestu nie będzie to nie będą mogły zostać 

przeprowadzone zawody na szczeblu wojewódzkim, ponieważ taka nawierzchnia nie będzie 

spełniała kryteriów. Trzeba pamiętać, aby przy budowie nowej bieżni pamiętać o drenażach, 

tak aby na nawierzchni nie stała woda. Aktualnie w Wieluniu nie ma żadnej sekcji 

lekkoatletycznej, jeżeli chodzi o bieganie, ponieważ nie ma gdzie trenować, nie mamy do tej 

sekcji przygotowanej żadnej infrastruktury. Bieżnie 200 m, które są na boisku II LO na ul. 

Piłsudskiego kompletnie nie nadawają się do biegania. To jest bardzo krótki odcinek, na takiej 

bieżni cały czas biega się po łuku, a to jest bardzo kontuzjogenne. Bieżnia powinna być 400 m 

co najmniej 6-cio torowa, żeby móc przeprowadzić jakiekolwiek zawody. Kolejną rzeczą jest to, 



że mamy bardzo fajną trasę po dawnej ścieżce wąskotorowej, natomiast odcinek asfaltowany, 

który jest na tej ścieżce jest zdecydowanie za wąski. Odcinek ten powinien być poszerzony i co 

najważniejsze powinno tam być zainstalowane oświetlenie.  

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju Krzysztof Gagatek odpowiedział, że jeżeli 

chodzi o oświetlenie tj. ogród botaniczny i tą ścieżkę od ulicy Powstańców to oświetlenie  

w tym miejscu jest już projektowane, jest zlecone wykonanie projektu.  

Radny Robert Kaja powiedział, że z wykonawcą, który wygrał przetarg na budowę kompleksu 

boisk przy ul. Wojska Polskiego najprawdopodobniej zostanie z nim rozwiązana umowa, wobec 

czego zwrócił się do Prezesów poszczególnych klubów, aby do Burmistrza Wielunia wnieśli 

swoje uwagi, ponieważ na etapie ogłoszenia przetargu można nanieść jeszcze zmiany/korekty 

do projektu.  

Prezes WKS 1957 Marek Nowak powiedział, że on na to wszystko nie patrzy tylko pod 

względem dzieci, ale również pod względem osób dorosłych, którzy chcieliby uprawiać sport. 

Zespół, który dzisiaj reprezentuje poziom czwarto ligowy, jest to grupa 27 osób, która trenuje 

na połowie boiska. Aktualnie treningi odbywają się w Osjakowie, jest to miejscowość, która ma 

oświetlenie, gdzie mogą być prowadzone rozgrywki na poziomie ligowym. Ogromnym dla nas 

wsparciem są wpłaty dokonywane przez rodziców. Gdyby nie oni to niestety, ale nie mielibyśmy 

możliwości wzięcia udziału w różnych rozgrywkach. Zwrócił się do radnych, aby przypilnowali, 

aby sekcja piłki nożnej jak najszybciej wróciła na wieluński stadion, tak aby zawodnicy mogli 

grać i reprezentować Miasto Wieluń.  

Radny Paweł Walczybok powiedział, że jeśli chodzi o boisko na ul. Wojska Polskiego to kluby 

są za tą lokalizacją. Ja osobiście uważam, że powinien być jeden kompleks boisk.  

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju Krzysztof Gagatek zapytał i zwrócił się do 

klubów sportowych, czy na boisku w lasku miałaby być wykonana trawa z rolki, czy to ma być 

boisko trawiaste?  

Prezes WKS 1957 Marek Nowak odpowiedział, że trawa na boisku ma być naturalna.  

Radny Rafał Dudziński powiedział, że szkoda, że na dzisiejszym posiedzeniu komisji nie ma 

nikogo od strony Burmistrza. Wspomniał, że na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Wieluniu 



Burmistrz powiedział, że z racji tego, że treningi i rozgrywki prowadzone są na boisku  

w Osjakowie to klub z tego tytułu otrzyma od Gminy Wieluń dodatkowe środki.  

Radny Tomasz Kulicki powiedział, że w Gminie Wieluń jest chaos inwestycyjny, brakuje planu, 

który spowoduje to abyśmy myśleli przyszłościowo pod względem inwestycyjnym, plan 

minimum 5 letni, który będzie zrobiony na podstawie pewnych rzeczy. Po pierwsze danych, 

które trzeba zebrać, po drugie z informacji i rozmów przeprowadzonych z ludźmi takimi jak 

kluby sportowe, ponieważ jest to najlepsza pozyskana wiedza i dzięki temu wiemy jakie są 

potrzeby klubów sportowych.  

Punkt 4 

Komunikaty, informacje, wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać 

głos? Nikt się nie zgłosił.  

Punkt 5 

Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca komisji Oświaty, Kultury i Sportu Katarzyna Hurylska dokonała zamknięcia 

posiedzenia. Pożegnała wszystkich obecnych na posiedzeniu. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziły: 

Sandra Pietrzak  
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